

SUMMARY

概况



6+ years experience with User Experience design at the corporate level. Passionate about solving complex user experience problems by leveraging user and customer data and metrics. Well versed in latest user experience trends and best practices. Expert at interactive and visual design communication. Able to translate business requirements to design recommendations. Experience in collaborating with

program managers, researchers, content experts and other designers.

Specialties: UX, Interaction, Motion, and Visual Design, Rapid Prototyping, HTML, JavaScript, CSS. Photoshop, Illustrator, Fireworks, AfterEffects

在美从事用户体验范畴设计工作六年，服务跨国大型企业。十年以上国内外设计经验。现致力于结合实际商业目的与用户使用需求去寻找、创作最有效的交互体验，将商业利益与优质用户体验结合在一起。擅长把握最新设计趋势以及输出结合实际情况之最优设计解决方案，精通各种媒介交互设计以及不同平台的视觉传达设计。能很好地从概念阶段到最后交付每个环节去把握整个项目，与项目经理、调研人员、内容创作人员、程序开发人员以及其他设计师合作经验丰富。

专长：用户体验设计、交互设计、视觉设计、动画设计、快速原型制造、HTML, JavaScript, CSS. Photoshop, Illustrator, Fireworks, AfterEffects

585.281.0107

jokerjoker9598@gmail.com

<http://haosgoing.us/portfolio>

(password: letmein)

+86 13660806882

49527523@qq.com

作品集：

<http://haosgoing.us/portfolio>

(密码: letmein)

WORK

工作经历

UX Designer II 资深用户体验设计师

Microsoft Seattle, WA 西雅图, 华盛顿州

Information Platform Group (IPG) User Experience, focused on re-envisioning holistic consumer monetization across Microsoft product platforms. Provided innovative experiences to both user end and advertisers, create experiences that deliver promotional information to consumers in appropriate time and location context.

曾任职于微软西雅图总部Information Platform Group (IPG)，专注于微软各平台产品纵向与横向的用户体验，以革新性的交互体验为手段，从而升华各平台创收模式。主要参与设计的产品有Bing（“必应”搜索引擎）、Bing Ads、Windows 10、Cortana。

Co-founder 联合创始人

iTaste 爱味科技 Shanghai, China 上海, 中国

As one of the Dr. Drinks' (a Chinese tea-brewing capsule system brand) early co-founders, I designed the VIS of this brand, early stage's product packages and website. Also I am the major designer of "Ding Dong" tea-brewing machine which was the winner of CGD - Red Dot 2014.

作为国内首创茶饮机品牌Dr. Drinks的早期创始人之一，我设计了该品牌整套视觉识别系统，早期网站及早期产品包装。也是该品牌主要产品（叮咚茶饮机）的主要设计师，该产品曾获德国红点“中国好设计奖”。

Co-founder 联合创始人

Thorium 梭云数码科技 Shanghai, China 上海, 中国

Thorium Digital Marketing focused in innovative technologies of AR (Augmented Reality) and VR (Virtual Reality), served clients including entertainment companies in Hollywood, Chinese real estate companies and international construction company (Chinese based).

梭云数码科技联合创始人。Thorium（梭云）是一家专注于AR（增强现实）与VR（虚拟现实）技术的科技创新公司，始创于美国洛杉矶，服务客户包括美国娱乐产业公司、国内房地产公司以及跨国基建项目。内容包括荷里活电影宣传AR、VR体验设计，房地产AR楼书、大型基建项目VR虚拟现实展示体验。

July 2013 ~ January 2015

2013年7月 - 2015年1月

March 2011 ~ Current

2011年3月 至今

October 2013 ~ February 2016

2013年10月 - 2016年2月

Lead UX / UI Designer 用户体验、人机界面主设计师

November 2010 ~ July 2013

ECCO Design New York, NY 纽约市

2010年11月 - 2013年7月

Work on variety of UI / technologies innovative projects including consumer electronic products, mobile apps, vehicles , medical products and conceptual products, From idea exploration, information architecture, and wireframing to visual design, develop interactive prototypes of digital and physical user interfaces to bring the experiences of future product concepts to life. Clients include LG, Panasonic, GE and Lenovo.

ECCO Design 为纽约市知名产品设计公司之一。作为交互体验主设计师，我负责各类型电子消费产品（概念产品、量产产品）的人机界面及整体产品体验设计，包括3C产品UI、移动 app、医疗产品UI、家用电子产品UI、智能汽车系统等。曾带领由各类型人才组成的团队并主导项目每个环节：调研、概念开发、信息架构、设计原型、用户采访、视觉设计，真正把概念带到现实生活。曾服务客户包括LG, Panasonic, GE, 联想Lenovo, 等。

Primary Branding Designer 品牌主设计师

September 2010 ~ June 2012

Storelli Sports LLC New York, NY 纽约市

2010年9月 - 2012年6月

Designed the face of this new and innovative sports brand, including developing the brand VIS, website, ad banners, catalogues, product packages and promotional animation.

Participated in new product development .

从零开始从各方面塑造了这个革命性运动护具系列产品的品牌形象，负责范畴包括品牌VIS（视觉识别系统），网站，视频广告，产品包装以及部分产品外观设计。

UI Designer 界面设计师

May 2010 ~ November 2010

GuideOne mobile Brooklyn, NY 布鲁克林, 纽约市

2010年5月 - 2010年11月

Designing mobile app from wireframing to GUI. Also included company website, clients' VIS and related graphic designs.

GuideOne mobile 是纽约市一家知名博物馆导航软件公司。我在GuideOne mobile 的工作范畴包括网页产品UI设计、移动app产品设计、客户VIS设计以及各种相关平面设计。

Freelance Visual Designer 视觉传达设计

2004 ~ Current

Experience in related graphic design field (logo design, package design, VIS design and web-based interface design)

2004年 至今

逾十年视觉设计实际工作经验，精通品牌形象设计、网页设计、视频创作。

EDUCATION

教育情况

Master of Fine Arts, Industrial Design 艺术硕士, 工业设计专业

September 2007 ~ May 2009

Rochester Institute of Technology (罗彻斯特理工, 美国纽约州)

2007年9月 - 2009年5月

Current GPA 3.7 on a 4.00 scale

Bachelor of Art, Advertising 本科, 广告专业

September 2003 ~ May 2007

Jinan University, GD, China (暨南大学)

2003年9月 - 2007年5月

GPA 3.8 on a 4.00 scale

SKILLS

技巧技能

Technical Skills 专业技巧

UX Design UI Design Visual Design Motion Design

Graphic Design Storyboarding Design Specifications Iconography

Computer Skills 熟习软件

Illustrator Photoshop After Effects Fireworks InDesign HTML

CSS JavaScript Flash Actionscript3 Expression Blend Processing